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Zr,vracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkancow osiedla

Kazimierza wielkiego o przeglqd drzew na osiedlu przy tamie

i wycigcie suchych konar6w, kt6re w czasie gwaltownych burz

i opador.v deszczu lami4 sig zagraLaj4c bezpieczefistwu ludzi,

a takze stoj4cym pojazdom na parkingach.

ProSba aby po nawalnicach sprawdzac teren i na biez4co uprz4tai

polamane galqzie i kontrolowac stan drzew.

JeSli z.e wzglqdu bezpieczefstwa spr6chniale drzewo trzeba wyci4i,

to w to miejsce lub obok nasadzii nowe drzewka., ktdre beda

komponowaly sig w architekturg osiedla.

Taka prosba dotycry przegl4du drzew rowniez w calym mie$cie.

Zdecydowanie poprawi to bezpieczeflstwo mieszkancow i estefykg

zieleni',ve Wlociarvku.

Proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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